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内容概要

　　《完形填空百练百析（8年级）》契合中高考趋势：严扣最新《英语课程标准》、紧抓中高考命
题趋势，素材新、内容优，课外阅读和提高训练两相宜，题型设置兼顾各地题型，告别枯燥，学生在
做阅读训练时只要按照计划、循序渐进，定能在英语阅读能力上获得极大的提升。
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作者简介

　　刘红，1989年毕业于洛阳师范学院。
现任河南省焦作孟州移民中学副校长，中学英语高级教师，河南省骨干教师。
曾在全国各类英语报纸杂志发表英语教学教研的文章数篇，参编多种英语教学辅导用书。
被学生英语报等多家报社评为“优秀作者”。
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书籍目录

第一部分 题型解读第二部分 实战演练基础篇Passage 1～Passage48提高篇Passage 1～NPassage61综合
篇Passage 1～Passage42第三部分 答案解析基础篇Passage 1～Passage48提高篇Passage 1～Passage61综合
篇Passage 1—Passage42
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章节摘录

　　I still remember I fell in love with English from a very young age because I thought it was such
a____language.Full of strong wishes of learning English，I began to learn it.But soon I found it moredifficult than
expected.There were____words，expressions and many other things to remember.And evenif you know how to
write them，you can't use them____and exactly.And I did rather badly in my firstEnglish test.I was____about
it.This made me upset and dropped my interest in English little by little.　　While I was in____，my English
teacher gave me much help.I knew that interest didn't meaneverything and I should have some____.I did as he said
and tried many different____of learningEnglish.As the days went by，I could do better and better and became
more and more interested in it.　　During summer vacation，an old lady from Australia visited my school.She
had a____with us.Itwas the first time to meet a____.I got a little nervous at first，but soon I found it exciting to talk
with her，and I learned a lot____her.How I wish to practice speaking English with foreigners every day！
　　（ ） 1.A.different B.useful C.difficult D.possible　　（ ） 2.A.too much B.much too C.too many D.much
　　（ ） 3.A.safely B.loudly C.correctly D.quickly　　（ ） 4.A.worried B.afraid C.sure D.interested　　（ 
） 5.A.difficulty B.class C.trouble D.problem　　（ ） 6.A.teaching B.working C.watching D.learning　　（ ）
7.A.books B.ways C.teachers D.time　　（ ） 8.A.talk B.class C.meeting D.interview　　（ ） 9.A.lady
B.woman C.foreigner D.teacher　　（ ）10.A.with B.to C.on D.from.　　⋯⋯
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媒体关注与评论

　　著名作家萧伯纳有一句俏皮话：“There should be a better way to star a day than waking up eveH
morning.”意思是说：“开始新的一天，应该有比每天早上一觉睡醒来更好的方式。
”我想其中之一，就是翻翻眼前的这套书吧！
　　——清华大学外国语学院教授、著名翻译家 覃学岚　　　　《“新英语”系列丛书》是我迄今为
止读过的最适合中学生使用的不可多得的好书。
适合的，就是最好的！
　　——河南省教学教材研究室英语教研员、特级教师 禹海军　　　　“新”“趣”“实”“活”是
“新英语（New English）”的亮点。
书中有最有趣的阅读，有实用的技巧，有最管用的试题，它一定会全面提升中学生综合运用英语的能
力。
　　——学生英语报社社长 郭明轩
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